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Geachte heren Duk en Ruijenberg, 
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Op 8 september 2022 heeft u raadsvragen ingediend over vuurwerk in onze gemeente voor aankomende 

Oud & Nieuw. Met deze brief geven wij u antwoord op uw vragen. 

 

Inleiding vanuit de Raad 

Burgemeester Bezuijen van Zoetermeer, evenals Arjan Litooij de directeur VRR en Fred Westerbeke de 

eenheidschef politie hebben brieven gestuurd naar het kabinet waarin zij om een spoedige beslissing 

vragen omtrent het vuurwerkverbod. Zij wijzen op het gevaar van illegaal vuurwerk en het gemak waarmee 

het kan worden verkregen. Ook in Lansingerland is er in het verleden veel overlast met vuurwerk geweest. 

Daarom de volgende vragen aan het college: 

 

Vraag 1. 

Wat vindt het college van de genoemde brieven en is zij van plan een eigen brief te schrijven? 

 

Antwoord 1. 

De brief zoals geschreven door burgemeester Bezuijen van Zoetermeer geeft aan dat er snel duidelijkheid 

moet komen over een eventueel algeheel vuurwerkverbod en vinden wij als Lansingerland ook noodzakelijk 

voor een goede voorbereiding op Oud & Nieuw 2022/2023, dat we snel weten waar we aan toe zijn. Het 

interview van Arjen Littooij dat hij heeft gegeven namens de Veiligheidsregio, in het NRC, bevat een 

pleidooi voor een algeheel vuurwerkverbod. Vanuit de veiligheidsregio is dat een duidelijk en begrijpelijk 

pleidooi. Als gemeente sturen wij geen brief naar het Rijk, de noodzaak tot een snelle uitspraak is bekend 

bij het Rijk is. Extra druk is niet nodig. 
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Vraag 2. 

Komen er dit jaar nieuwe vuurwerkvrije zones in Lansingerland? 

 

Antwoord 2. 

Er worden net als in de jaren voor Corona (toen er geen algeheel vuurwerkverbod gold) vuurwerkvrijezones 

ingesteld, dit zijn dezelfde plekken als eerder toegewezen. De wijkmanagers kijken naar de lijst met 

vuurwerkvrijezones of deze nog een update verdient. 

 

Vraag 3. 

Wordt het aantal verkooppunten verlaagd? 

 

Antwoord 3. 

Nee, het aantal verkooppunten (ofwel verstrekte vergunningen) blijft gelijk. Er is gekeken of de lopende 

vergunningen ingetrokken konden worden, dat is niet zomaar mogelijk. Wel is besloten geen nieuwe 

vergunningen meer te verstrekken en daarmee komen er voorlopig geen nieuwe verkooppunten in de 

gemeente. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


